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2. decembar 2022.  

Pine, TIVAT 

 

Obraćanje Direktorice ZHMS CG – Dušice Brnović 

 

Vaša Ekselencijo, poštovana gospođice Lee, poštovane kolege i predstavnici medija, 

 

Veliko mi je zadovoljstvo obratiti Vam se u ime Zavoda za hidrometeorologiju i seizmologiju 

i iskreno zahvaliti Ambasadi Republike Koreje za ovu važnu donaciju. 

 

Zavod za hidrometeoorologiju i seizmologiju ima brojne, veoma važne nadležnosti u svom 

portfoliu, a jedna od njih je i hidrografija, koja je u sastavu Zavoda od 2009. godine.  

 

Od samih početaka. rad naših hidrografa bio je usmjeren na sticanje novih znanja i stručnosti, 

kao i dobijanje savremene i specijalizovane opreme za obavljanje svojih istraživanja. 

Nedostatak savremenog plovila, bila je jedna od prepreka u obavljanju određenih istraživanja, 

a ovom donacijom, brodom Sejong, to će biti moguće i što je najvažnije naše kolege će biti 

sigurni na moru i u mogućnosti proizvesti pouzdane i potrebne hidrografske podatke i 

proizvode. 

 

Dodatna vrijednost ove donacije je što će se brod Sejong koristiti za istraživanja, od kojih će 

korist imati ne samo Zavod, već i druge državne institucije i cjelokupna pomorska privreda.  

 

Donacija je bila zajednička avantura kolega iz Sektora za hidrografiju, a posebno gospodina 

Branislava Gloginje, koji je prije nekog vremena napustio Zavod i predstavnika Korejske 

Ambasade u Beogradu, te im svima želim iskreno zahvaliti na uloženom trudu, vremenu i 

strpljenju. Takođe, velika zahvalnost UNA-i Tivat, firmi koja je odradila veliki posao oko 

pronalaženja ovog broda, njegovog uvoza i finalnog postavljanja opreme za pripremu broda za 

izvođenje istraživanja. Posebno zahvaljujemo gospođi Lee na podršci, koju nam je pružila u 

ovom dugom i izazovnom procesu. 

 

Vaša Ekselencijo, velika zahvalnost za Vašu podršku i primljenu donaciju, koja će biti 

iskorištena za brojna istraživanja na moru, na veliko zadovoljstvo kolega hidrografa. 

 

Hvala vam!!! 
 


